
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 1. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 359
Mener ministeren, det er rimeligt at holde danske virksomheder hen i uvished om afgø-
rende økonomiske spørgsmål, fordi uklarheden i Erhvervsstyrelsens ansøgningssystem
først blev ændret sent, efter at flere tusinde virksomheder formentlig havde fået udbetalt
for mange penge i lønkompensation?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim Valentin (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. marts 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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